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2 srpna, 2024

Obava o zdraví triatlonistů poté, co jeden z nich 10x
zvracel po plavání v Seině (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/08/obava-o-zdravi-triatlonistu-pote-co-jeden-z-nich-10x-zvracel-po-plavani-v-seine-
video

Po 100 letech zákazu plavání v Seině, bylo rozhodnuto o jejím
vyčištění a opětovném zpřístupnění nejen pro účely Olympiády, ale
také pro Pařížany a návštěvníky francouzské metropole.

Nicméně i přes různé pokusy o vyčištění řeky se neustále nedařilo
snížit množství škodlivých bakterií, což vedlo k dohadům o tom, zda
bude řeka využita pro plavecké závody.

Také Macron a starostka Paříže, kteří slíbili, že si v řece veřejně
zaplavou, si to nakonec rozmysleli. Už to mělo plavce varovat.
Nápadné bylo, že zatímco týden před Olympiádou řeka vykazovala
zvýšené množství škodlivých bakterií, několik dní po zahájení OH již
byly hodnoty údajně zcela v normě.

Kanadský triatlonista zvracel v přímém televizním přenosu chvíli poté,
co dokončil triatlon na olympijských hrách kvůli obavám z úrovně
znečištění řeky Seiny.

Tyler Mislawchuk byl viděn jak zvrací, zatímco několik dalších
sportovců hlásilo obavy z onemocnění po závodě, který byl odložen o
jeden den, ale ve středu se uskutečnil poté, co organizátoři otestovali
hladinu vody v pařížské řece a potvrdili, že výsledky jsou v souladu se
zdravotními a kvalitativními standardy.

Kvalita vody v Seině vyvolává již více než rok před hrami značné
pochybnosti o pořádání triatlonů a plaveckých závodů na otevřené
vodě.
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Navzdory tomu, že Francouzi utratili více než 1 miliardu eur za to, aby
byla voda čistší, několik lidí po loňské testovací akci onemocnělo.

Na olympiádě musely být kvůli míře kontaminace odloženy pouze
tréninky a poté úterní závod mužů, ale do středečního rána se úroveň
kvality náhle změnila k lepšímu, takže závody žen a mužů v triatlonu ve
středu mohly začít a předešlo se tak světovému skandálu.

Není důvod pochybovat o výsledcích testů, ale již nyní se objevují
náznaky, že se Seinou ještě není vše v pořádku.

„Nepřijel jsem sem skončit v top 10, ale dal jsem do toho všechno.
Snažil jsem se, nelituji. Na konci závodu jsem se desetkrát pozvracel,
ale za ten výsledek to stálo,“ řekl Mislawchuk, který od té doby trpí.

Podle Belgičana Martena Van Riela se organizátoři zajímali pouze o to,
aby byl závod zorganizován, a nikdo se nezajímal o zdraví triatlonistů.

„Zacházeli s námi jako s loutkami v loutkovém divadle. Kdyby jim
opravdu záleželo na našem zdraví, přesunuli by tuto akci už dávno na
jiné místo kvůli znečištění Seiny,“ napsal na své stránce na sociálních
sítích.

K situaci se vyjádřilo několik dalších účastníků, včetně amerického
triatlonisty Setha Ridera, který vtipkoval: „Doufejme, že zvládnu
nějakou E. coli, protože si myslím, že jsem tam spolykal tolik vody.
Jako asi všichni.“

„Nejsem mrtvá!“ Číňanka Xinyu Lin to po události řekla médiím své
země, zatímco jiní vyjádřili obavy z možných příznaků, které se objeví v
příštích několika dnech.

„Uvidíme dnes večer,“ řekla Italka Verena Steinhauserová. „Doufám, že
budu v pořádku, ale jsem trochu nervózní.“

Kanadský triatlonista se pozvracel 10x:
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Dopo il bagno nella Senna, ci sta una bella vomitata in mondovisione.
 
Il triatleta canadese Tyler Mislawchuk ha riferito di aver vomitato una decina di
volte.#Triathlon #Paris2024 pic.twitter.com/KKC6U99ZYJ

— Francesca Totolo (@fratotolo2) July 31, 2024

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 9 Průměrně: 5]
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